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● La Bisbal d’Empordà. L’Ajuntament de la Bisbal ha de-
dicat una plaça de la ciutat a la primera sindicalista
gironina, Isabel Vilà, arran d’una iniciativa de Grup
de Dones. La inauguració de la plaça, que es troba al
costat de la carretera de Calonge, prop de la cruïlla
amb el vial urbà, es va fer diumenge, després de la
tradicional caminada en què es creuen les Gavarres
de Llagostera a la Bisbal en memòria de Vilà. Aquest
any van caminar unes vuitanta persones –Grup de
Dones va fer un autocar per anar a la sortida–, que
van rememorar la ruta que va fer la sindicalista per
ajudar els republicans a la Bisbal. A.V. / TOTBISBAL

LA BISBAL D’EMPORDÀ
Dediquen una plaça a la sindicalista Isabel Vilà

● Castelló d’Empúries. L’Ajuntament de Castelló d’Em-
púries subvencionarà el servei regular de bus urbà
que ofereix l’empresa Viñolas als alumnes del SES
(secció d’educació secundària) d’Empuriabrava per
desplaçar-se al centre d’ensenyament i als equipa-
ments educatius del centre històric com ara la biblio-
teca o l’escola de música, per exemple. La idea és
que els alumnes es puguin desplaçar per la població a
un preu assequible. S’han expedit uns carnets titulats
amb el nom i cognoms de l’alumne que permetran
l’accés a aquest servei per 50 euros l’any. La iniciati-
va rep el nom de Sobre rodes. El servei de transport
estarà disponible tot el dia, de dilluns a divendres i
els dissabtes al matí. / M.V.

CASTELLÓ D’EMPÚRIES
L’Ajuntament subvenciona el transport dels
alumnes de l’institut d’Empuriabrava

● Brunyola. La tradicional Fira de l’Avellana de Bru-
nyola va rebre el cap de setmana més d’un miler de
visitants. A banda de poder adquirir aquest producte
típic de la zona, hi havia productes artesanals i activi-
tats culturals paral·leles. / EL PUNT

BRUNYOLA
Un miler de visitants a la Fira de l’Avellana

● Ripoll. Una vintena de joves dels diferents munici-
pis del Ripollès han constituït una taula específica
d’àmbit comarcal per tractar conjuntament els pro-
blemes que els afecten. La taula s’ha organitzat entre
els tècnics de joventut del Ripollès en el marc del pla
comarcal de joventut. / J.C.

EL RIPOLLÈS
Constitueixen la taula de joves comarcal

L’últim tràmit que havia
d’aprovar l’Ajuntament de
Barcelona per certificar
que l’hotel del Palau tirava
endavant era el pla de mi-
llora urbana (PMU). Un
cop s’hagués aprovat defi-
nitivament, després ja
hauria estat el moment que
l’empresa explotadora de
l’hotel, Olivia Hotels, de-
manés la llicència d’obres.
Ahir, però, la situació va
fer un gir contundent:
l’Ajuntament suspèn «el
tràmit del PMU dels en-
torns del Palau de la Músi-
ca» fins que «la investiga-
ció judicial en curs enlles-
teixi els seus treballs», se-
gons el text de la proposi-
ció aprovada per unanimi-
tat ahir en el plenari del
districte. La va presentar
ERC i el PSC hi va intro-
duir algunes modifica-
cions.

Arran de les dimensions
cada dia més esperpènti-
ques que agafa el cas Mi-
llet, en el plenari de Barce-
lona, divendres passat,
s’havien visualitzat els
primers moviments serio-
sos dels partits per impul-

sar l’aturada del projecte:
ERC hi havia presentat un
prec en què ho demanava,
ICV-EUiA –soci dels so-
cialistes–, i el PP s’hi ha-
vien mostrat a favor. CiU
volia trobar-se, primer,
amb els gestors del Palau
abans de defensar cap po-
sició, i el PSC era l’únic
que continuava defensant
que es tirés endavant. És
cert, però, que els socialis-

tes començaven a parlar de
prudència i de prendre’s el
temps necessari a l’hora
d’afrontar aquest projecte,
tot i que en cap cas, diven-
dres passat, mencionaven
una possible congelació.
La proposició dels repu-
blicans, ahir, en l ple del
districte de Ciutat Vella,
amenaçava de deixar en
minoria el PSC.

Amb tot això, ahir va

cridar especialment
l’atenció el gir en la posi-
ció dels socialistes, que
ells mateixos passaven per
alt. «Hereu va donar des
del principi ordres perquè
quedés aturada la tramita-
ció», va arribar a assegurar
el primer tinent d’alcalde,
Carles Martí, una afirma-
ció que era el primer cop
que, com a mínim, es feia
pública, i que en cap cas
havien anunciat en el ple-
nari de divendres passat.

La regidora de Ciutat
Vella, Itziar González, va
defensar l’aprovació per
unanimitat de la paralitza-
ció dels tràmits de l’hotel
com un gest «clar» davant
la ciutadania, «per ser co-
herent» amb l’evolució de
tot aquest procés. I va tor-
nar a assegurar: «Mentre
hi hagi investigació judi-
cial, no mourem res.»

Fa uns dies, la fiscalia,
que ja investigava l’apro-
piació de fons de Millet, va
admetre, a petició dels ve-
ïns, investigar la transpa-
rència de l’operació urba-
nística que hi ha al darrere
del projecte de l’hotel.

L’Ajuntament de Barcelona atura la
tramitació de l’hotel del Palau fins
que acabi la investigació judicial

Ciutat Vella aprova per unanimitat la congelació dels tràmits «fins que es faci net»

La façana a tocar del Palau on s’havia projectat l’hotel. / G.M.

● L’esclat del cas Millet ha fet con-
gelar un dels projectes urbanístics
més polèmics dels últims anys, l’ho-
tel promogut per la Fundació Orfeó

ANNA BALLBONA / Barcelona Català-Palau de la Música quan la
presidia Fèlix Millet, ara imputat per
desfalc a l’entitat. El ple del districte
de Ciutat Vella va aprovar ahir per
unanimitat aturar la tramitació de

l’hotel fins que no conclogui la in-
vestigació judicial. El primer tinent
d’alcalde, Carles Martí, va confir-
mar que els tràmits ja estan aturats
«fins que es faci net».


